
W15. Samordning mellan myndigheter 

A. SSC:s (Statens servicecenter) e-Arkiv-tjänst, projekt gällande mellanarkiv för statliga 
myndigheter. Magnus Geber, SE. 

Det finns flera myndigheter i Sverige som har visat intresse för den här typen av mellanarkiv. 
Men till syvende och sist handlar det om kostnader samt vilka eventuella tilläggstjänster som 
kan nyttjas.   

Det har funnits ett intresse för molntjänster. Men här är säkerhetsaspekten en kritisk punkt. 
Något som måste prövas av SSC. I Norge finns ett stort intresse för molntjänster i 
informationsförvaltningen.  

Frågor kring informationsansvaret dryftades också. I ett mellanarkiv är grundtanken att 
ansvaret ska ligga kvar hos myndigheten. Men hur är det med informationssäkerheten? Vem 
är ansvarig för den? Inte minst är detta relevant om nya innovationer i form av molntjänster 
och liknande kommer implementeras. 

B. Presentasjon av vår deltakelse i SKATE, hvor Felles datakatalog for det offentlige er ett av 
flere prosjekt. Tor Anton Gaarder, NO.  

SKATE är ett strategiskt samarbetsråd och ett rådgivande organ som ska se till att 
digitaliseringen av den offentlige förvaltningen ska ske på ett sådant sätt att det gagnar 
allmännyttan och näringslivet. I SKATE ingår representanter från 12 statliga verksamheter. 
Tor Anton ingår som representant från Riksarkivet.  

Motiv till projektet var bland annat att ”få ordning i eget hus”. Detta gäller exempelvis bruk 
av standarder, visioner, målsättningar, styrning och organisering etcetera.  

Ett större projekt är införandet av en Felles (allmän) datakatalog för den offentliga 
förvaltningen. Att samla data i en gemensam katalog. Något som redan nu har visat sig 
fungera som ett bra verktyg för myndigheter.  

Från Norges sida söker man nu efter en mera övergripande informationsanalys av projektet. 

Det finns liknande projekt som har genomförts i Sverige och Danmark men med varierande 
framgångar. E-delegationen (Sverige) och IT-projektet/digitaliseringsstyrelsen (Danmark) är 
två exempel. Problemet här var att projekten inte lade någon större tyngd på frågan rörande 
arkiv och informationsförvaltning i stort.  

På ett högre plan handlar dessa projekt om bruk och återbruk av PSI (public sector 
information). Något som visar sig fortsatt vara en stor utmaning.  


